



如何換領優惠？

1. 進入 App Store 或 Google Play 並下載「FRITES」應用程式
2. 蘋果用戶：註冊時在「Survey」頁面輸入代碼「7023」
安卓用戶：註冊後在「View Profile > Additional questions」頁面輸入代碼「7023」
3. 向 Frites 前線員工出示手機應用程式的會員咭二維碼即可享折扣

How to redeem offers?

1. Visit App Store or Google Play to download "FRITES" app
2. For Apple users: Input PRUWorks's company code "7023" on "Survey" page during the registration process
For Android users: Input PRUWorks's company code "7023" on "View Profile > Additional questions" page after registration
3. After registration, please show the Loyalty Card QR code on your smartphone app to frontline staff at Frites to enjoy the offer

條款及細則

- 此優惠只適用於由 2021 年 7 月 9 日至 2021 年 10 月 31 日前使用。
- 優惠需於 2021 年 10 月 31 日 11:59pm 前使用、逾期無效恕不補發。
- 此優惠只限 PRUWorks 會員使用。
- PRUWorks 會員需下載「FRITES」應用程式並在「Survey」頁面輸入公司代碼 7023。
- 此優惠不適用於歡樂時光時段、節日菜單及優惠菜單上。
- 如有任何爭議，FRITES 保留最終決定權。

Terms and conditions

- The promotion offer is valid from 9 July 2021 until 31 October 2021.
- The promotion offer is valid from now on until 31 October 2021.
- The offer is valid for redemption until 23:59pm, 31 October 2021, after which it will be invalid.
- The offer is valid for PRUWorks members only.
- Guests need to download "FRITES" app and input code "7023" on "Survey" page during the registration process.
- The offer does not apply to happy hour prices, event menu and promotional menu items.
- In case of any dispute, FRITES reserves the right for final decision.